
Protokół Nr XXXV/2013 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 9 sierpnia 2013 roku 
 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie Adam 
Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych, na sekretarza obrad zaproponował radnego Dariusza 
Juszczyka –  radny wyraził zgodę. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie: 

1.  określenia wynagrodzenia płatnikom opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi – wspólnot mieszkaniowych i spółdzielni mieszkaniowych. 

Radny J. Strzelec 
- zgłaszam wniosek formalny o zmianę uchwały dotyczącą finansowania świetlic 
wiejskich – należy zrobić zapis porządkujący finanse, bo teraz jest zapis że może być z 
funduszu sołeckiego i budżetu gminy. Proponuję zapis „ utrzymanie świetlic wiejskich 
finansowane jest tylko z funduszu sołeckiego”. 
Pan Przewodniczący 
- przegłosujmy wniosek i poprosimy Komisję Budżetową o przygotowanie projektu 
uchwały zmieniającej. 
Pan Burmistrz 
- jest to niezgodne ze Statutem gdy ktoś sobie coś umyśli i chce wprowadzić jako 
uchwałę. W dyskusji okaże się czy jest to zgodne pod względem prawnym. 
Przekażemy na Komisje do przygotowania i przyjmiemy pod obrady następnej sesji. 
Radny J. Strzelec 
- w starej uchwale jest zapisany dwojaki sposób płatności za świetlice. 
Radny M. Mentel 
- uchwała jest prawem miejscowym i na gorąco nie możemy decydować czy jest 
zgodne czy nie. Zgadzam się z Burmistrzem i Przewodniczącym aby temat przekazać 
do Komisji celem przygotowania projektu uchwały. 
Pani Sekretarz 
- fundusz sołecki jest niczym innym jak wydzielonymi środkami budżetu. Świetlice to 
zalążki kultury które prowadzi Burmistrz i pokrywa wszystkie wydatki. Dobrą wolą 
jest że sołectwa partycypują w kosztach a i tak są to pieniądze budżetu, kwestią jest 
kto zadecyduje o płatności. Dobrą propozycją jest przekazanie sprawy na Komisje i 
przygotujemy dokumenty, wyjaśnimy dlaczego w 4 świetlicach jest większe zużycie 
energii niż w innych. Sołtys wynajmując pomieszczenia świetlicy odczytuje licznik i 
wynajmujący płaci za zużytą energię. Mstyczów ma specyficzną sytuację. 
Pan Burmistrz 
- dokonujemy analizy kosztów utrzymania świetlic, cieszę się że te świetlice żyją, 
będziemy racjonalizować wydatki. 
Radny W. Tabor 
- proszę o przygotowanie materiałów na posiedzenie Komisji Budżetowej. 



- Rejon Energetyczny daje rachunki na ½ roku do przodu i dlatego są to kwoty 
prognozowane.   
 Radny Z. Gładki 
- na zebraniu wiejskim było powiedziane o zabezpieczeniu środków na energię z 
funduszu sołeckiego, Sołtys to potwierdził. 
Radny J. Strzelec 
- wycofuję ten wniosek. 
Radny Z. Gładki 
- proponuję aby na przyszłą sesję Komisja Budżetowa przygotowała materiał 
dotyczący finansowania świetlic. 
Pan Burmistrz 
- fundusz jest dla nas dużym obciążeniem, w skali gminy jest to ok. 300.000zł które 
trzeba monitorować i rozliczyć. Wiele gmin wycofało się z wyodrębniania z budżetów 
funduszu sołeckiego. Uważam jednak że jest to dobra inicjatywa, zawsze będę prosił 
aby z funduszu zabezpieczyć środki na funkcjonowanie świetlic a jeśli braknie trzeba 
dołożyć z budżetu gminy. Proszę aby Sołtysi przekonywali społeczność. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek Burmistrz o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały jako pkt.17 
Głosowanie 
12 głosów – za 
- odczytał proponowany porządek obrad wraz ze zmianą: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sędziszowa w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych . 
7. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany nr 1 zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Sędziszów. 
8. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Sędziszów dla części wsi: Aleksandrów, Boleścice, 
Grązów, Piołunka i Zielonki. 

9. Uchwała  w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego dotyczącej wyznaczenia granicy Miechowsko - 
Działoszyckiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. 

10. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024. 
11. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
12. Uchwała w sprawie poręczenia kredytu dla SPEC Sędziszów. 
13. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXXII/238/2013 w sprawie zaciągnięcia 

kredytu konsolidacyjnego lub pożyczki zaciąganego na spłatę wcześniej 
zaciągniętych kredytów. 

14. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lelów. 



15. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie zasad i 
trybu korzystania z obiektów i urządzeń Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Sędziszowie 

16. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Miejsko Gminnego 
Ośrodka Zdrowia w Sędziszowie. 

17. Uchwała w sprawie określenia wynagrodzenia płatnikom opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi – wspólnot mieszkaniowych 
i spółdzielni mieszkaniowych 

18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
19. Wolne wnioski i dyskusja. 
20. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 4  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 5 
Pani Sekretarz 
- odczytała informację o pracy Burmistrza za okres od ostatniej sesji. 
Pan Burmistrz 
- wprowadzone zostało do systemu 2969 deklaracji na odpady, F-ra od TAMAX za 
lipiec jest na kwotę 74tys. zł, za I miesiąc jest więcej niż zakładaliśmy , 
- wczoraj był przetarg na wodociąg Swaryszów – możliwość uzyskania 75% 
dofinansowania, koszt przyłączy to 1500zł, 
- w br. Rozpoczynamy remont Sali kinowej, 
- jest możliwość wykonania 4km drogi Piła – Klimontów będę prosił o wyrażenie 
zgody na dołożenie do tego zadania 100tys. zł, 
- będziemy podpisywać umowę na dzierżawę budynku byłej szkoły w Klimontowie. 
W najbliższym czasie Fundacja organizuje 7 dniową konferencję wolontariuszy z 
kilku krajów. 
Radny N. Jawor 
- w sprawie ulicy Kieleckiej trzeba się również zwrócić o pomoc do Energetyki. 
Radny J. Strzelec 
- kiedy będzie robiona droga wzdłuż torów, mówię o tym od wiosny. 
Pan Burmistrz 
- łącznie do Karczowic będzie robiona do końca listopada. 
Radny J. Strzelec 
- czy wszyscy już złożyli deklaracje na odpady? 
Pan Burmistrz 
- niewiele deklaracji brakuje, będzie prowadzone postępowanie aby wyegzekwować 
ich złożenie lub zastępcze naliczenie opłat. Starajmy się segregować odpady u źródeł, 
my płacimy za wywiezione tony do Włoszczowy, ciągle powtarzam jakie dla 
wszystkich będą korzyści z segregacji odpadów. 
Radny J. Wiencek 



- czy był odbiór dróg przy Leśnej i Rajskiej, jaki okres gwarancyjny i czy jest 
zabezpieczenie zastawu? 
Pani K. Pacholec 
- odbiory dróg trwają, firmy sprzątają teren, zabezpieczenie jest zostawione. 
Radny Z. Konieczny 
- co z lokatorami z Klimontowa? 
Pan Burmistrz 
- 1 lokator zostaje. 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo Dyrektora ZDP, odpowiedź na interpelacje naszych radnych (pismo 
stanowi załącznik do protokołu). 
Radny Z. Gładki 
- zwracam się do Pani Redaktor o przejechanie drogą od Rynku do Pawłowic na 
krzyżówce umieszczone tzw. „sierżanty” których nie widać z zarośli, 
- zgłaszałem że w świetlicy w Łowini odpadają płytki, do dziś nic nie zrobione, 
- k/Muchy zarośnięta nieprzejezdna droga, samochód śmieciarka nie mógł przejechać, 
- zwrócić się do Agencji o środki na wykonanie rowu na ich gruntach bo woda zalewa 
pola, 
- jako Przewodniczący Komisji Drogownictwa proszę o harmonogram prac 
wykonywanych na naszych drogach, wykaz firm które robiły i jaki okres gwarancji. 
Radny M. Mentel 
- droga Nr 526 Wojciechowice – Deszno zniszczona po wiosennych ulewach, 
wyżłobione 2 koryta, rolnicy zajeżdżają pole p. Gajosa na odcinku 70m, konieczna 
praca równiarką i odwodnienie, 
- mieszkańcy Aleksandrowa – Zagórze Doły proszą o wykoszenie poboczy droga 
gminna, 
- Krzcięcice – Zagórze most na rzece Mierzawa, miesiąc temu był tam wypadek, do 
dziś nie naprawione uszkodzone barierki ochronne, stwarza to zagrożenie w ruchu 
drogowym. Interweniowaliśmy do p. Równickiego, który poinformował Dyrektora 
Adamka, jest protokół Policji na okoliczność wypadku. Minął miesiąc a miejsce nadal 
nie zabezpieczone, 
- wykosić pobocza przy drodze Aleksandrów – Piołunka, 
- wiosną mieliśmy zapewnienie że jak zostaną środki z przetargu na drogi powiatowe, 
zostanie zrobiona droga Aleksandrów – Piołunka, proszę o interwencję. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- co dalej z remizą w Rynku, przez 1 dzień było ogrodzenie i nagle  firma zeszła z 
placu budowy co się dzieje? 
- firma od farm wiatrowych zniszczyła drogę i nie naprawili, 
- ul. Polna po deszczach wszystko spływa do studzienek ściekowych, 
- przy. ul. Polnej powstaje śmietnisko, wszystko się tam przywozi, 
- droga w kierunku p. Foltyn, rolnik zaorał ugór i teraz nie ma dojazdu do pół. 
Radny W. Tabor 
- k/Nowak przy kaplicy mieszkaniec okorował drzewa żeby uschły, teraz konary 
opadają na drogę, proszę o interwencję. 
Radny N. Jawor 



- proszę doprowadzić do sprawności wodociąg w Zielonkach, od strony Grązowa jest 
małe ciśnienie, brakuje wody, 
- ostatnie domy na Zapuście nie mają odpowiednie ciśnienia, ludzie nie mogą używać 
pralek automatycznych, 
- rozważyć możliwość zmiany trasy BUS-a przez Borszowice – ul. Wodzisławska, 
- wykosić przy drogach gminnych i powiatowych, Pani redaktor proszę sprawdzić 
wyjazd na drogę powiatową. 
Wiceprzewodniczący M. Gliwiński 
- odwodnienie przy bl. Nr 7, wyczyścić kratkę aby woda nie wypływała, sprawdzić i 
udrożnić pozostałe, 
- na ul. Leśnej bardzo zarośnięty chodnik. 
Radny J. Strzelec 
- przejazd przez powiatową Czepiec – Przełaj – zwrócił się do radnego powiatowego 
p. Chmaruk o sprawdzenie, 
- wodociąg Mstyczów firma na zebraniu mówiła że będzie wg starego projektu, 
- czy będzie możliwość podłączenia się mieszkańców Józefowa bo za torami też są 
gospodarstwa? Jeśli ktoś organizuje zebranie to powinien być sporządzony protokół. Z 
zebrań wiejskich są protokoły i uchwały, dlaczego Naczelnicy nie mają 
udostępnionych tych dokumentów? 
- czy będzie robiony plac przy OSP Przełaj? 
- przez kilka lat wożona była szlaka na drogi i nic to nie dało, 
- odwiedzili mnie Burmistrz i Sekretarz a czynów nie ma, 
- Remiza w Rynku, widok placu budowy straszny, zastanawiające jest że taki budynek 
funkcjonuje. 
Radny W. Tabor 
- wykosić pobocza na łączniku Klimontowska – Majowa, 
- Majowa k/naszego placu targowego chwasty sięgają środka jezdni. 
Radny S. Łazarski 
- złożę interpelacje na piśmie. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany nr 1 zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sędziszów. 
Głosowanie 
12 głosów – za                uchwała Nr XXXV/264/2013 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Sędziszów dla części wsi: Aleksandrów, Boleścice, Grązów, 
Piołunka i Zielonki. 
Głosowanie 
11 głosów – za           uchwała Nr XXXV/265/2013 
Ad. 9 
Pani Sekretarz 
- przygotowaliśmy uzasadnienie do negatywnej opinii zgodnie z decyzją na 
Komisjach. Były pytania czy nasza decyzja wpłynie na decyzję Sejmiku? 



 Marszałek województwa pyta o opinię w sprawie zmiany granic, kiedyś zmiana 
granic parku krajobrazowego musiały być uzgodnione czyli uzyskać pozytywną 
opinię. Nastąpiła zmiana prawa i rady gmin mają ograniczone uprawnienia i  dają 
tylko opinię. Pozytywna opinia musi być Dyr.. Ochrony Środowiska. Nasza opinia jest 
negatywna ale nie wpływa to na decyzję Sejmiku. 
Radny J. Strzelec 
- jest to Miechowsko – Działoszycki obszar krajobrazu chronionego, to niech robią na 
swoim terenie. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego dotyczącej wyznaczenia granicy Miechowsko - Działoszyckiego 
Obszaru Chronionego Krajobrazu (opinia negatywna). 
Głosowanie 
12 głosów – za             uchwała Nr XXXV/266/2013 
Ad. 10 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę  w sprawie zmian w WPF na lata 2013 – 2024. 
Głosowanie 
12 głosów – za                 uchwała Nr XXXV/267/2013 
Ad. 11 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy. 
Głosowanie 
11 głosów – za               uchwała Nr XXXV/268/2013 
Ad. 12 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie poręczenia kredytu dla SPEC Sędziszów. 
Wcześniej poręczyliśmy 200tys. teraz podnosimy do 500tys. jest to kredyt odnawialny 
na lata 2013 – 2016, SEFAKO poręcza 1mln zł. 
Głosowanie  
12 głosów – za              uchwała Nr XXXV/269/2013 
Pani Sekretarz 
- za ubiegły rok był niewielki zysk w spółce, 13 sierpnia jest Rada Nadzorcza 
przeanalizujemy realizację zadań za II kwartały, wskaźniki firmy są na plus. Kredyt 
potrzebny jest na zakup węgla, chcą kupić teraz bo są niższe ceny. Wykonują remonty, 
jest stabilność firmy nie ma zagrożenia że będą straty. 
Ad.13 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXXII/238/2013 w sprawie 
zaciągnięcia kredytu konsolidacyjnego lub pożyczki zaciąganego na spłatę wcześniej 
zaciągniętych kredytów. Jest to kredyt który zastąpi dwa dotychczasowe żebyśmy 
mogli spełnić wskaźniki zadłużenia, musimy skonsolidować i wydłużyć termin spłaty 
o 2 lata karencji. Na dziś nasze zadłużenie wynosi 48,3%. 
Głosowanie 
12 głosów – za             uchwała Nr XXXV/270/2013 
Ad. 14 



Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lelów. 
Odczytała pismo z gminy Lelów z prośbą o pomoc na usuwanie skutków powodzi. 
Propozycja Burmistrza jest aby udzielić pomocy w kwocie 10.000zł. nie zgłoszono 
innych propozycji. 
Głosowanie 
12 głosów – za        uchwała Nr XXXV/271/2013 
Radny W. Tabor 
- zapytał z jakich środków będzie te 10.000zł? 
Pan Burmistrz 
- ze środków budżetu gminy. 
Pani Skarbnik 
- po wprowadzeniu 10.000zł deficyt wyniesie 53.000zł. 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie  ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
zasad i trybu korzystania z obiektów i urządzeń Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Sędziszowie. 
Głosowanie 
12 głosów – za                  uchwała Nr XXXV/272/2013 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Miejsko 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Sędziszowie. 
Głosowanie 
12 głosów – za                  uchwała Nr XXXV/273/2013 
Ad. 17 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały  w sprawie określenia wynagrodzenia płatnikom opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi – wspólnot mieszkaniowych i spółdzielni 
mieszkaniowych. 
Głosowanie 
12 głosów – za                 uchwała Nr XXXV/274/2013 
Ad. 18 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych: 
Pan Z. Gładki – zakręt w Pawłowicach wykosimy, 
- usunięcie usterek w świetlicy w Łowini zgłosiliśmy wykonawcy, 
- droga k/ Muchy w miarę możliwości wykosimy, 
- harmonogram prac na drogach zostanie przygotowany, 
- w sprawie wykonania rowu zwrócimy się do Agencji. 
Pan M. Mentel – zwrócimy się o  prace równiarką na drodze Wojciechowice – 
Deszno. 
Pan A. Mysiara – będziemy ponownie interweniować o odnowienie mostu. 
Pan Z. Adamski – Remiza w Rynku, firma weszła rozpoczęła odkrywkę, na 
głębokości poniżej fundamentów nie ma jednolitego gruntu, są tam nawet drewniane 



belki. Projektant zmienia teraz kosztem innych aby wykonać fundament do 4m, na 
razie prace są wstrzymane. Nie będzie problemu aby do końca roku postawić budynek 
w stanie surowym. 
Radny J. Strzelec 
- byłem tam to jest inwestycja nie trafiona, fundament musi mieć przynajmniej 6m. 
Pan Burmistrz 
- nie było innego miejsca pod Remizę, są rozwiązania techniczne, że będzie to 
wykonane bez większych kosztów dodatkowych. 
Radny S. Łazarski 
- co to za projektant jak badania geologiczne nie były zrobione. 
Pan Burmistrz 
- to projektant ma znaleźć rozwiązania zastępcze żeby nam zbytnio nie podrożyły 
inwestycji. 
Dalszy ciąg odpowiedzi: 
Pan Z. Adamski – może uda nam się zrobić na Polnej pobocza z asfaltu bo kamień 
ciągle jest wypłukiwany, 
- na Polnej są tablice o zakazie wywozu śmieci, tam zawozimy tylko odpady zielone, 
mamy już przygotowany kompostownik pod te odpady, 
- drogę do p. Foltyn sprawdzimy, nie będziemy robić rozgraniczenia tego co przez lata 
służyło. 
Pan W. Tabor – będziemy prosić aby ten człowiek zgodził się na wycinkę 
okorowanych drzew. 
Pan N. Jawor – sprawdzimy co jest powodem nieodpowiedniego ciśnienia na 
wodociągu Zielonki i Grązów,  
- zrobiliśmy ogólny przegląd w infrastrukturze wodnej od zabezpieczenia tzw. sucho 
biegów przy pompach, przekażemy do ZUK, prosiłem aby ZUK zrobił to na 
wszystkich ujęciach, 
- mają założyć ewidencję pracy wszystkich pomp, 
- ZUK zakupił samochód z wciągarką do 300kg, 
- wystąpimy do przewoźnika o zmianę trasy BUSA ale nie wiem czy się to uda. 
Pan M. Gliwiński – wszystkie studzienki kanalizacyjne mają być udrożnione, 
- chwasty na chodnikach postaramy się wykosić. 
Pan J. Strzelec – rozmawiałem telefonicznie z ZDP w przyszłym tygodniu mają być 
robione Krzcięcice i przejazd Czepiec – Przełaj, 
- sprawa wodociągu Mstyczów, poinformowałem iż stroną dla firmy jest Gmina, 
- nie wiemy jeszcze kiedy będzie robiona droga Józefów za torami. 
Radny J. Strzelec 
- nie chodzi o to co mówiły projektantki one powiedziały, że będzie robione po 
staremu. Zrobił się szum na zebraniu, ludzie mieli pretensje że nie ma nikogo z 
Urzędu. 
Pan Burmistrz 
- to nie Urząd zwoływał zebranie, 
- z zebrań wiejskich są protokoły, rozpisujemy na Wydziały  to co trzeba zrobić, 
staramy się szybko reagować, moim zdaniem czasem aż za bardzo się spieszymy. 
Radny J. Strzelec 
- było sucho Równicki mówił że można było utwardzić drogę kamieniem. 



Pan Burmistrz 
- nie ujęliśmy tej drogi w tym roku to jest droga do budowy. Trzy lata temu zgłaszał 
Naczelnik OSP ale przez 2 lata nikt jej nie zgłaszał, 
- plac przy OSP Przełaj będzie robiony w ostatnim tygodniu sierpnia, 
- jeśli chodzi o utwardzanie dróg szlaką jestem innego zdania, nie wszędzie jest 
wypłukiwana a w wielu sytuacjach załatwiają sprawę, 
- to co przyrzekliśmy na spotkaniu będzie robione. 
Pan W. Tabor – wystąpimy do ZDP o przeglądy stanu nawierzchni w okresie 
gwarancyjnym, 
- wykaszanie poboczy przy drogach gminnych robimy sukcesywnie, 
- drogi robimy w technologii podbudowa + 4cm klinowanie asfaltem, ale jak jeździ 
ciężki sprzęt mają prawo się niszczyć. 
- droga Sędziszów – Słupia rozwarstwienie na środku zgłosimy do ZDP. 
Ad. 19 
Radny S. Łazarski 
- chodnik przy Majowej faktycznie jest do poprawienia, przy hydroforni na Skarpie 
dziadostwo, należy doprowadzić do odpowiedniego stanu, wkoło robimy to samo. 
Trzeba robić wg hierarchii potrzeb, w mieście smród ze studzienek kanalizacyjnych, 
należy ten problem rozwiązać. 
Pan Burmistrz 
- budynki przy Leśnej będą się podłączać do nowej kanalizacji to może ten problem 
zniknie. 
Radny J. Strzelec 
- czy można jeszcze dowieźć kamień na drogę k/Kotarskiego? 
Pan Burmistrz 
- tak dowieziemy. 
Radny Z. Gładki 
- proszę o sprawdzenie drogi w Łowini k/Muchy przy starej owczarni i k/ Rosół, 
- między świetlicą a domami na odcinku 30 m wyczyścić rów, 
- wystąpić do Agencji o rów odwadniający. 
Pani H. Barska 
- zwrócimy się do Agencji w Rzeszowie. 
Radny N. Jawor 
- Agencja sprzedaje działki to trzeba się spieszyć żeby wyznaczyli drogę, bo później 
będzie problem z przejazdem. 
Radny J. Strzelec 
- ten most na którym był wypadek nie jest gminy. 
Pan Burmistrz 
- ten zgłosimy do Powiatu, ale są też nasze mosty. 
Radny J. strzelec 
- zawsze przy Dożynkach sołtysi wystawiali przodujących rolników a teraz decydował 
Burmistrz. 
Proponuję zostawić tak jak było wcześniej. 
Pan Burmistrz 
- dawniej gdy zgłaszali sołtysi było pełno problemów, kłócili się więc wróciliśmy do 
tego , że my ustalamy. 



Pan Przewodniczący 
- odczytał zaproszenie dla Rady Miejskiej na uroczystości na Cmentarzu w 
Swaryszowie 18 sierpnia. 
Ad. 20 
 
Przewodniczący zamknął  obrady XXXV sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 

Na tym protokół zakończono 
 

Protokołował                                          Sekretarz                                 Przewodniczył  
 
 
 
 


